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PONIKVE USLUGA d.o.o. KRK 

     Vršanska 14 

SKUPŠTINA DRUŠTVA 

 

Klasa: 363-01/24-01/5 

Urbroj: 2142-03/54-24-3 

Krk, 30. rujna 2024. 

Z A P I S N I K 

 

Sastavljen dana 30. rujna 2024. godine o redovnoj 51. sjednici skupštine društva održanoj u 

prostorijama poslovne zgrade Ponikve s početkom u 11,00 sati 

 

PRISUTNI: 

 

1. DARIJO VASILIĆ, gradonačelnik Grada Krka, 1636 glasova, zastupa po odluci 

2. TONI JURANIĆ, načelnik Općine Baška, 975 glasova, zastupa po odluci 

3. ROBERT ANTON KRALJIĆ, načelnik Općine Malinska-Dubašnica, 1247 glasova, zastupa 

po odluci 

4. MIRELA AHMETOVIĆ, načelnica Općine Omišalj, 1126 glasova, zastupa po odluci 

5. DANIEL STRČIĆ, načelnik Općine Punat, 739 glasova, zastupa po odluci 

6. NEVEN HRŽIĆ, direktor Ponikve voda d.o.o., 1500 glasova, zastupa po zakonu 

7. NEVEN HRŽIĆ, direktor Smart island Krk d.o.o., 100 glasova, zastupa po zakonu 

8. IVAN JUREŠIĆ, direktor Ponikve eko otok Krk d.o.o., 1400 glasova, zastupa po zakonu 

 

ODSUTNI: 

 

1. NEVEN KOMADINA, načelnik Općine Dobrinj, 861 glasova, zastupa po odluci 

2. DRAGAN ZAHIJA, načelnik Općine Vrbnik, 416 glasova, zastupa po oduci 

 

UKUPNO GLASOVA:  8723 OD 10000 – 87,23%  

 

Sjednici prisustvuje direktor društva Edi Furijan. 

 

Predsjednica utvrđuje da su na sjednici, kao javnost, prisutni Dubravka Dijanić i Goran Marević, koji 

su se pravovremeno prijavili za prisustvovanje sjednici, sukladno Poslovniku o radu skupštine. 

 

Predsjednica utvrđuje kvorum potreban za rad i odlučivanje. 

 

Skupština jednoglasno sa 8723 glasova „ZA“ usvaja sljedeći: 

 

DNEVNI RED: 

 

• usvajanje zapisnika s 50. redovne sjednice skupštine od 26.06.2024. 

 

1. Informiranje o povećanju cijena poštanskih usluga  

2. Odlučivanje o plaćanju stručnog usavršavanja iz područja javne nabave  

3. Razno 

 

 

Zapisnik sa 50. redovne sjednice skupštine od 26.06.2024. 

 

M.Ahmetović (predsjednica) daje na potvrđivanje zapisnik. 

Skupština jednoglasno sa 8723 glasova „ZA“ potvrđuje zapisnik sa 50. sjednice. 
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AD. 1. 

Informiranje o povećanju cijena poštanskih usluga 

 

Uvodno je izvijestio direktor (E.Furijan): 

Društvo je početkom godine provelo postupak javne nabave za pružanje poštanskih usluga te je u ožujku 

sklopljen ugovor s Hrvatskom poštom, kojim je došlo do povećanja cijena poštanskih usluga za 35%. 

Predviđa da će trošak poštarine u 2024. godini iznositi oko 146.000 eura, u odnosu na planiranih 

115.000 eura, radi čega je već u ovoj godini rebalansom Plana potrebno osigurati povećanje od 27%. 

Ovim je povećanjem došlo do izjednačavanja jedinične cijene s jediničnom cijenom koja se naplaćuje i 

ostalim korisnicima. Putem pošte dostavljamo oko 19.000 pošiljki, dok se mailom dostavlja za okvirno 

oko 13.000 korisnika.      

 

Predsjednica otvara raspravu u kojoj su sudjelovali prisutni članovi. 

 

Nakon provedene rasprave predsjednica utvrđuje da je informacija primljena na znanje od strane 

članova Skupštine.      

 

AD. 2.  

Odlučivanje o plaćanju stručnog usavršavanja iz područja javne nabave 

 

Uvodno je izvijestio direktor (E.Furijan): 

Navodi da, osim poslova koji spadaju u djelokrug poslova direktora, obavlja i poslove rukovoditelja 

Odjela nabave, radi čega mora posjedovati certifikat iz područja javne nabave, koji se tijekom njegovog 

važenja od 3 godine mora obnavljati s 32 sata stručnog usavršavanja. Budući da je članovima uprave 

zabranjeno primanje dodatne naknade za poslove obnašanja javne dužnosti (čl. 7. st.1. toč. d) ZSSI), 

obratio se Povjerenstvu za sprječavanje sukoba interesa sa zahtjevom za davanje mišljenja o tome može 

li Društvo snositi troškove stručnog usavršavanja za potrebe obnove certifikata. Povjerenstvo je u 

svojem mišljenju navelo da plaćanje edukacije od strane Društva nije u suprotnosti sa odrednom čl. 7. 

st. 1. toč d) ZSSI-a, međutim, obveznik ne smije sam sebi odobriti plaćanje te edukacije.  

 

Predsjednica otvara raspravu u kojoj su sudjelovali prisutni članovi. 

 

Nakon provedene rasprave skupština jednoglasno sa 8723 glasova "ZA" donosi 

 

ODLUKU 

 

1. Odobrava se podmirenje troškova stručnog usavršavanja u svrhu obnavljanja certifikata iz 

područja javne nabave za člana uprave, Edija Furijana. 

 

 

AD. 3.  

Razno 

 

Pod točkom razno nema pitanja i/ili informacija. 

 

Predsjednica je utvrdila da je dnevni red iscrpljen pa je sjednicu zaključila u 11,15 sati. 

 

 

        Zapisničarka         Predsjednica skupštine 

Ivona Fugošić Janeš, v.r.         Mirela Ahmetović, v.r. 

 

 

 


